



D. ROBERTO TERUEL SAN JOSE	AAVV MARJALERIA
D. JOSE CARLOS MAS	AAVV MERIDIANO
D. JORGE BEGUÉS LIROLA	AAVV PLANA ENTRILLES

**Representants de les Associacions Sectorials**

D <sup>a</sup> ANTONIA MIRALLES CUMBA	A.C. UNION MUSICAL DEL GRAO
D <sup>a</sup> MARISA MIRALLES CUMBA	A.C. CORAL POLIF. SANT PERE

**Representants de les AMPA**

D <sup>a</sup> ALBA BELTRAN MIR	AMPA CEIP LA MARINA
---------------------------------	---------------------

**SECRETARI**

D. ROMAN SIMO GOMEZ

**NO ASSISTEIXEN:** D. PASCUAL MARTINEZ CARAVACA (AA.VV. LA COLOMA-CAMI FONDO)

**EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:** SRA. MONTSE VIÑALS GUERRERO (CsenM), D. LUIS LOPEZ HUETE (COMPROMIS), D. CLEMENTE MIRE PONS, (AA.VV. EL PINAR), D. MANUEL FERRARA PORTOLES(AA.VV. CAMI FONDS) i D. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. ESCOUTS).

**Orde del dia.**

- 1.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària del Consell de Districte Marítim celebrada el dia **21 de juny de 2016**.
- 2.- Informació carrers triades Pla asfaltat del Grau.
- 3.- Informació Setmana Mobilitat
- 4.- Informació Pla Millora Pineda.
- 5.- Informació Estat Execució Pressuposts Participatius.
- 6.- Precs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **20:00** del dia **27 de setembre de 2016**, sota la presidència de l'Il·lm Senyor Tinent d'Alcalde, El senyor **Rafael Simó Sancho**, es reuneixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** del Consell **Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència, s'inicia la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

### 1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, De l'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 21 DE JUNY DE 2016.

Declarada oberta la sessió pel Sr. **President**, es pregunta als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió extraordinària constitutiva celebrada el passat **21 de juny de 2016**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

### 2.- INFORMACIÓ CARRERS GRAU TRIADES PLA ASFALTAT

El Sr. **President** va anunciar als presents els carrers que s'anaven a asfaltar en el Grau gràcies al Pla d'Asfaltat, ja comentat en anteriors sessions:

1. C/mino Serreual: un xicotet tros que faltava (entre els n<sup>os</sup> 15 i 17)
2. C/El Palmerar (Tram comprés entre C/Juan Sebastian Elcano i C/Cap de Sant Martí)
3. C/Germans Pinsà.
4. C/Sant Pere des de Pza. Mare de Déu del Carme fins a Parc Panderola.
5. Passatge La Paz

Va informar de que l'Ajuntament hi havia invertit mes de 600.000€ en aquest pla de repavimentació, dels quals, aproximadament 300,000€ havien anat a parar al nostre districte.

Va explicar que havien sigut els Tècnics Municipals els que havien decidit que carrers asfaltar d'entre les propostes pels membres del Consell de Districte, després de classificar aquestes en tres grups segons el seu estat: regular, mal i molt malament.

El Sr. **Teruel** va mostrar la seua decepció pels carrers triades, comentant que tenia la sensació que quasi totes les inversions pararien al nucli urbà del Grau, destinant molt poc a Marjalería. Va afegir que tenia la impressió que l'equip de govern no comprenia la realitat de la Marjalería, i insistia a tractar-la com a qualsevol barri de Castelló sense tindre en compte les seues particularitats.

El Sr. **President** va contestar que enfront de les seues sensacions, l'oposaria dades concretes. A saber: en els pressuposts de les Obres Financerament sostenibles del 2015 es van destinar poc mas de 2,4 milions d'euros al Grau, dels quals, 2,1 milions es van invertir en la Marjalería, en les obres del sobreexidor de la Séquia Serreual i la Séquia de l'Obra. A més tots els anys hi ha una partida d'abalisament de 18.000€ destinada exclusivament a instal·lar nou enllumenat públic en la zona de marjalería, apuntales de moltes altres inversions anuals.

El Sr. **Begues** va dir que la sensació d'estar marginats que els veïns de Marjalería tenien, era històrica i no havia nascut durant aquesta legislatura.

El Sr. **President** conteste que no podia opinar sobre legislatures anteriors però que en l'actual, l'intentava ser el mes equànime possible i els fets parlaven per si mateixos, i va pregar als presents que abans de realitzar certes afirmacions se'l pensaren i revisaren els fets.

### 3.- INFORMACIÓ SETMANA MOBILITAT

El Sr. **President** va informar els membres de la Junta d'allò que s'ha succeït en la Setmana de la Mobilitat recentment celebrada. Va comentar que la pràctica totalitat de les activitats s'havien celebrat en el centre de Castelló, però que la idea era que en l'edició de l'any següent moltes d'aquestes activitats es traslladaren als barris, especialment l'activitat crida "Bicicleta Escolar", que havia tingut gran èxit, l'objectiu de la qual era implicar als col·legis, en l'educació viària dels alumnes. L'activitat consisteix en el fet que els escolars realitzen un recorregut – que enguany s'ha realitzat en Av. Rei El senyor Jaume i que l'any que ve

es pretén realitzar en tots els barris- amb bicicleta o a peu, acompanyats per agents de la Policia Local, i posteriorment assistisquen a uns tallers lúdics de formació en Seguretat Viària.

Va afegir que a més d'aquesta activitat d'ací a la Setmana de Mobilitat, que és una vegada a l'any, hi ha altres dues iniciatives que deuen sol·licitar-se per part dels centres escolars que són: l'acompanyament als alumnes per part de la Policia Local i El Camí Escolar. Una vegada sol·licitada qualsevol d'elles per part de l'AMPA o del centre directament, l'Ajuntament el que fa és donar suport. Es fa un estudi de quin és el camí més segur – si fa falta realitzar alguna xicoteta actuació urbanística i/o vial, es realitza – i es traça un recorregut de vianants pel qual els alumnes hauran de transitar, sent acompanyats els primers dies per la Policia Local. L'objectiu d'aquesta iniciativa és fer un camí prou segur perquè els escolars puguin anar sols al col·legi.

Comentà que hi ha una iniciativa semblant per als instituts de secundària, amb la diferència que els alumnes van amb bici. En aquest cas la Policia Local els acompanya el primer mes i mig, donant-los consells de seguretat viària.

En un altre orde de coses, però directament relacionat també amb la mobilitat, va comunicar que estaven en negociacions amb Conselleria – que era qui tenia potestat per a decidir sobre les línies d'autobusos – perquè el trajecte i els horaris que el TRAM realitzava actualment – i fins al pròxim 30 d'octubre – es repetiren tots els estius, i que a l'hivern continuaren funcionant les llançadores, independentment de que arribe fins al Pingüis, tal com estan fent fins ara – la qual cosa també s'aquesta negociant i s'espera aconseguir – o no.

Va informar de que s'havia instaurat una línia regular nocturna de bus – fins a les 3,45 – que realitza el trajecte de l'eix Nord – Sud, i que en els pròxims dies s'anunciaria la línia regular nocturna de TRAM que seguirà el mateix eix que la de bus, el Nord – Sud (UJI – Grau) els divendres i els dissabtes, mes o menys igual que es va fer en Magdalena i Sant Pere.

El **Sr. Miró** va aprofitar per a dir que, relacionat amb la mobilitat i amb la Setmana de Mobilitat, en la web "Participa" s'estava votant actualment el lloc d'instal·lació d'una nova base de Bicicás, estant la votació molt renyida entre dues ubicacions, una de les quals era la zona de la Pineda. Va informar de que es podia votar fins al dia 29 i va sol·licitar el vot dels presents perquè el Grau poguera tindre una nova base de Bicicás.

El **Sr. President** va comentar que apuntales d'aquesta ubicació, en el Grau s'havia proposat també ubicar una base en "El Pirulí", al final de l'Av. Ferrandis Salvador, en l'encreuament amb el Cmno "La Ratlla". Va comentar que s'havia proposat una altra ubicació en Marjaleria, concretament en el Centre Cívic, però els tècnics l'havien descartat sobretot per dos motius: no estava obert les 24h i els camions de bicicas tindrien moltes dificultats per a girar.

El **Sr. President** va informar que una de les millores que es produirien l'any pròxim en el sistema Bicicás serien les cambres de seguretat incorporades a les bases. Va comentar que s'estava a l'espera de rebre els permisos necessaris de la Subdelegació del Govern. Va explicar que la dita mesura milloraria la seguretat no sols de Bicicás sinó també de les bicis particulars que s'estacionen en els aparcabiscs situats junt amb les bases de Bicicás.

#### **4.- INFORMACIÓ PLA MILLORA PARC PINAR**

Va explicar el Sr. President que que la Regidor de Medi Ambient (Sara Va usar) li havia comentat que la idea era continuar millorant el parc any rere any, però que en principi, la idea era realitzar les millores fonamentals:

1. Reparar les portes d'entrada que es troben en males condicions.
2. Millorar la zona d'interpretació.
3. Substituir i/o reparar les roïnes rotes que formen la Travessia *Ecològica de Pins de Suècia* (el camí que recorre la Pineda).
4. Instal·lar més taules de picnic.
5. Instal·lar taules de ping pong.
6. Instal·lar jocs adaptats.
7. Substitució/reparació de jocs danyats.
8. Instal·lació de 3 fonts (actualment no hi ha cap).
9. Millorar les zona de camps esportius.



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

Va informar de que les dites proposades de millora junt amb el pla explicatiu s'havien mostrat en una sessió anterior als membres de la Junta de Districte que després d'examinar els plans i escoltar les explicacions del Sr. President, van estar debatent sobre el que els pareixia el Pla de Millora i van realitzar una sèrie de suggeriments que van ser les següents:

1. Millorar les voreres **de l'entrada sítia en Av Harley Davidson**.
2. Col·locar **"bancs correguts"** igual que en el Parc Litoral.
3. **Substitució d'una de les dues pistes de futbol** per pista o pistes, adequades per a la realització d'altres esports.
4. **Mantindre la zona de CrossFit en la ubicació actual, augmentant el nombre d'accessoris i instal·lar la zona de Jocs Adaptats en una altra** (ja que en els plans, la zona de Jocs Adaptats estava prevista que s'instal·lara en la de CrossFit i es canviava la ubicació d'aquesta última).
5. **Instal·lació d'una zona d'Agility per a gossos**.

La **Sra. Brancal** va informar els membres de la Junta de Districte que la Regidor de Medi Ambient li havia comentat que es podria fer una enquesta-votació en la web *Participa*, per a anomenar les portes de la Pineda amb noms de dones que hagen tingut rellevància en la història de Castelló, per la qual cosa es demanava als membres de la Junta que aportaren les candidates que ells consideraren mereixedores de tal honor. Va anunciar que s'havia decidit donar-li el nom de **Josefina López**, primera Tinent Alcalde del Grau de l'era democràtica, a la porta d'entrada sítia en l'Av. Harley Davidson, quedant tots els altres pendents de la votació.

El **Sr. President** va comentar que aprofitant la reforma de la zona d'interpretació, s'anava a millorar l'accessibilitat en la dita zona perquè les persones amb mobilitat reduïda pudiesen accedir amb comoditat.

Va afegir que el que es pretenia era zonificar el parc de manera que inclús sense existir barreres de separació físiques, es percebera que estava dedicada cada zona (crossfit, esports d'equip, barbacoes, escampament caní...etc).

La **Sra. Marisa Miralles** va comentar que si les portes es reparaven amb la intenció de tancar el parc a la nit.

El **Sr. President** va contestar que es reparaven, a banda de per motius estètics, amb la intenció que no suposaren un perill per a ningú, però que de moment no hi havia intenció de tancar el parc.

El **Sr. Cumba** va dir que es deuria de contemplar tancar el parc, almenys en certes situacions (dies de vent amb perill de caiguda d'arbres...etc).

El **Sr. President** va contestar que s'estava realitzant un Pla d'Usos de la Pineda, que es mostraria pròximament als membres de Junta i Consell de Districte, que era el lloc adequat en el que establir si es podia tancar o no el parc, després de debatre-ho amb calma.

El **Sr. Guillamón** va suggerir que es dotara al parc d'il·luminació nocturna, almenys a l'estiu, de manera que si en la dita època de l'any, la gent vol quedar-se a sopar, puga fer-ho.

El **Sr. President** va contestar que li pareixia bé i que ho traslladaria al departament de Gestió Ambiental.

### 5.- INFORMACIÓ ESTAT EXECUCIÓ PRESSUPOSTS PARTICIPATIUS

El **Sr. President** va informar els presents que dels 5 projectes de Pressuposts Participatius del Grau, 2 estaven ja adjudicats i els altres tres s'adjudicarien pròximament, ja que l'adjudicació d'aquests últims es realitzava per Procediment Negociat, és a dir, que l'Ajuntament invita a 5 empreses (els sol·licitava pressupost) i el Tècnic Municipal tria a una, basant-se en criteris econòmics i professionals. Va passar a concretar quals estaven adjudicats i quals no:

1. Neteja traçat urbà Séquia L'Agulla" Adjudicat:.
2. Remodelació banys CEIP l'Illa: Pendent Adjudicació.
3. Adequació Accessibilitat C/Dolçainers: Pendent Adjudicació.

4. Il·luminació Camins i Atrevits Marjalera (Retoret, Guillamón, Paral·lel i Lima. Millora en Carrerassa de Llau, Entrilles i la Marina): Adjudicats
5. Substitució Jocs Infantils Parc Panderola: Pendent Adjudicació.

El **Sr. President** va informar els presents que els cinc projectes estarien finalitzats abans de que acabara l'any en curs.

El **Sr. Mes** i el **Sr. Begues** van indicar que en el llistat de carrers a il·luminar que havia llegit el Sr. President faltaven carrers.

El **Sr. President** va contestar que el que havia llegit era allò que s'ha aprovat en la Comissió Permanent de Participació Ciutadana.

La **Sra. Brancal** va dir que l'acta estava aprovada des de feia mesos i que si hi havia hagut algun error haurien d'haver-ho fet constar en el seu moment.

El **Sr. President** i el Sr. Secretari van dir que revisarien l'acta que es va enviar a la permanent per si hi havia hagut algun error en la redacció, encara que la dita acta estava aprovada des de feia inclús mes mesos que la de la Comissió Permanent.

El **Sr. Begues va dir** que en la Comissió Permanent hi havia mes camins, i que el Tècnic va dir que per a poder fer-los tots, part d'ells s'executarien amb càrrec a una altra partida pressupostària que no era la dels Pressuposts Participatius, i va assenyalar que el mateix acompanye al dit tècnic per a indicar-li certs camins perquè aquest no sabia la seua ubicació.

El **Sr. President** va dir que de totes maneres, era un tema per a discutir en la Comissió Permanent i no en el Consell de Districte.

## 6.- PRECS I PREGUNTES

La **Sra. Marisa Miralles** va sol·licitar saber l'horari que realitza a l'estiu la Policia Local de Platja, ja que pensava que s'arribaven excessivament vesprada i se n'anaven excessivament prompte.

El **Sr. President** va contestar que s'informaria.

La **Sra. Gavarda** va comentar que hi havia hagut moltes queixes perquè la Policia es posava molt tard i acabava abans que els socorristas, i que l'hora en què se n'anaven era justament en la que es produïen mes robatoris.

La **Sra. Marisa Miralles** va afirmar que l'horari del servei de socorristas hauria d'ampliar-se l'any que ve, ja que a l'estiu la platja està plena de gent a les 09:00h i ells no es posaven fins a les 11:00h amb el perill que açò comporta.

El **Sr. President** va afirmar que l'any que ve s'intentaria millorar en ambdós aspectes.

La **Sra. Marisa Miralles** va sol·licitar que s'allargara la longitud de les passarel·les de fusta ubicades en l'arena, ja que actualment acabaven lluny de l'aigua i les mares que anaven amb carro ho passaven molt malament. Es va queixar del mal funcionament dels llavapeus, en els quals es quedava embossada tota l'arena i estaven sempre molt bruts.

El **Sr. President** es va mostrar d'acord quant al tema dels llavapeus i va comentar que el mobiliari urbà de les platges hauria de substituir-se perquè estava antiquat.

La **Sra. Marisa Miralles** va parlar del Parc Litoral, en el que sol·licite saber si aquest hivern l'Ajuntament repararia les taules de fusta rotes de les passarel·les. Va sol·licitar major vigilància policial a primera hora del matí, ja que hi havia molta gent que portava als gossos solts i sense mordassa, sent molts d'ells dels considerats potencialment perillosos.

El **Sr. President** va contestar que traslladaria les seues queixes i sol·licituds als departaments corresponents.

La **Sra. Gabarda** va sol·licitar que es tornara a realitzar en la platja l'animació que es realitza durant l'any anterior els dissabtes d'estiu, perquè estava molt bé.

El **Sr. President** va contestar que es preguntaria al Patronat de Turisme sobre la supressió de la dita animació.

La **Sra. Marisa Miralles**, va sol·licitar una neteja del clavegueram, ja que segons va dir produïa fortes olors.

El **Sr. President** va contestar que ho consultaria.



## Ayuntamiento de Castellón de la Plana

El **Sr. Begues** va voler saber la ubicació exacta dels nous contenidors d'arreglada d'oli usat i també si s'anava a col·locar algun en la Marjaleria.

El **Sr. President** va contestar que desconeixia encara la ubicació exacta però que s'informaria i li comunicaria. Quant a si estava prevista la col·locació d'algun d'aquestes contenidors en la Marjaleria, va respondre que de moment no.

El **Sr. Begues** va comentar que la Conselleria s'havia manifestat partidària d'incentivar el reciclatge beneficiant les persones que ho feren i va preguntar si l'Ajuntament s'anava a adherir a la dita proposada.

Va contestar el **Sr. President** que no tot el món estava d'acord amb açò, ja que el sistema proposat per Conselleria generava dubtes pel fet que les targetes fallaven prou, i que s'estava treballant junt amb els altres grups polítics per a adoptar una decisió conjunta.

El **Sr. Begues** va comentar que en el Cmno. Serreual, direcció Benicassim, es permetia el gir a l'esquerra en tots els atrevits excepte en l'Atrevit "la Marina", i va sol·licitar que es permetera la dita maniobra i que fóra senyalitzada convenientment.

El **Sr. President** va comentar que es consultaria els tècnics.

El **Sr. Begues** va sol·licitar la reparació d'un xicotet pont sobre la Séquia del Serreual, siti en l'Atrevit "la Marina".

El **Sr. President** va dir que es consultaria la Brigada d'Obres.

El **Sr. Begues** va sol·licitar la demolició d'un immoble siti en el núm. ES-189 de l'Atrevit "la Marina" per existir perill d'afonament.

El **Sr. President** va ordenar al **Sr. Secretari** que sol·licitara una inspecció tècnica.

El **Sr. Begues** va preguntar si s'anaven a netejar les séquies abans de l'època de pluja.

El **Sr. President** va contestar que existia un protocol que es realitzava tots els anys abans de l'època de pluges, dins del qual, un de les mesures fonamentals era la neteja de les séquies municipals.

Va preguntar la **Sra. Gabarda** si, tenint en compte que l'Ajuntament no tenia un Pla Anti incendis i que la Diputació no realitzaria les neteges que li corresponien, es tenia previst realitzar alguna actuació mes, a més de les incloses en el protocol, que eren les mateixes tots els anys.

Va contestar el **Sr. President** que Diputació no tenia cap competència en aquest tema, que les competencias les ostentaven el Vedat Arrosser i la Confederació Hidrogràfica.

La **Sra. Gabarda** va preguntar si no se li havia sol·licitat a la Confederació Hidrogràfica que realitzara alguna actuació.

El **Sr. President** va contestar que el mateix havia estat junt amb l'Alcaldessa de Castelló en el despatx de la Directora de la Confederació Hidrogràfica, i que li van realitzar múltiples peticions, cap de les quals va ser atesa.

La **Sra. Brancal** va dir que la Confederació invertiria mes de 500.000€ en la Província de Castelló, però ni un cèntim en el Municipi de Castelló

D'altra banda, el **Sr. President** va voler aclarir que el protocol de què s'havia parlat anteriorment era un Protocol Anti Incendis, que era planificat i executat per una empresa concessionària i pels Tècnics Municipals, que consistia no sols en la neteja de séquies si no també en el manteniment i posada al punt de bombes, caragols...etc, i que a més implementava noves actuacions tots els anys, ja que la infraestructura s'anava modernitzant i augmentant, per la qual cosa no tots els anys es realitzaven les mateixes actuacions. Va demanar respecte per als Tècnics Municipals que s'encarregaven de la seua realització, els quals, va continuar, saben molt d'aquests temes i li dediquen moltes hores.

El **Sr. Mas** va sol·licitar un llistat de séquies de titularitat municipal.

El **Sr. President** va contestar que se li facilitaria, però que ja li anticipava que la gran majoria pertanyen al Vedat Arrosser.

El **Sr. Begues** va preguntar si el Vedat Arrosser depenia de l'Ajuntament.

El **Sr. President** va contestar que el Vedat Arrosser era una associació la creació de la qual va ser patrocinada al seu dia per tres administracions: Ajuntament, Confederació Hidrogràfica i Diputació. Va afegir que les dues últimes s'havien desentés del Vedat mentres que l'Ajuntament li concedia una subvenció anual i

de vegades, netejava séquies o realitzava alguna obra que deuria de realitzar el Vedat, a causa de la mala situació econòmica d'aquesta associació.

El **Sr. Begues** va comentar de que en un edifici situat després del CEIP Elcano, en la 5ª planta hi havia un vidre partit la mitat inferior del qual faltava, constituint un perill per als vianants si es despenia la part que quedava.

El **Sr. President** va dir al **Sr. Secretari** que es notificaria a Policia Local.

El **Sr. Begues també** va voler assenyalar el mal estat d'un cablejat telefònic que es trobava junt amb el Poliesportiu Pablo Herrera.

El **Sr. President** va contestar que es comunicaria a Policia Local i a Brigades Municipals perquè es prengueren mesures enfocades que no constituïra un perill durant el temps que l'empresa de telèfons tardara a arreglar-ho.

El **Sr. Teruel** va sol·licitar que s'instal·laren en la zona de Marjaleria contenidors destinats a arreplegar recipients amb restes de productes químics utilitzats en els cultius.

El **Sr. President** va dir que li pareixia una bona idea i que s'estudiaria la possibilitat de posar algun d'aquests i algun d'oli.

El **Sr. Terol** va voler que constara en acta la seua felicitació al Servei d'Arreplega de Poda de l'Ajuntament pel seu bon funcionament, en el tema concretament de l'arreplega de restes de fulls de palmera. També va agrair el fullet d'informació del funcionament del servei d'arreplega de restes vegetals.

Posteriorment va sol·licitar que els funcionaris municipals pogueren realitzar voluntàriament peonades (hores extres) segons necessitat concreta de certs serveis, perquè no es retarden tant certs processos.

El **Sr. President va contestar** que una cosa és que l'Ajuntament ha de millorar molt en certs processos com per exemple el de resposta a les sol·licituds veïnals, i una altra cosa és que la solució siga la realització de dites "peonades" o hores extres, si no en la implementació de procediments més eficients.

El **Sr. Mes va sol·licitar** que se li informara sobre el procediment que s'ha de seguir per a posar nom a un carrer que no té el .

El **Sr. Presidente** li va dir al **Sr. Secretari** que se'l sol·licitara a Cultura .

La **Sra. Gabarda va comentar** que els veïns del Cmno. Serreal Vell es queixaven de la il·luminació.

El **Sr. Terol** va corroborar la dita afirmació, afegint que s'estaven arreplegant firmes per a sol·licitar la instal·lació d'enllumenat.

El **Sr. Guillamón** pregunté si era certa la informació que havia rebut sobre que la Policia Local del Grau s'anava a traslladar a les dependències municipals que actualment estaven ocupades pel Mercat del Grau.

Va contestar el **Sr. President** que no hi havia gens segur i que haurien canvis en la Policia Local del Grau, ja que vindria durant 3 mesos un Intendent i posteriorment ocuparia el seu lloc un inspector. Des de Direcció de Policia Local s'havia sol·licitat un Centre de Policia Local en el Grau i l'equip de govern ho estava valorant però no hi havia res segur.

I sent les 22:00h de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President del Consell Municipal de Districte